
    

(concept) Notulen van de voorjaarsledenvergadering KWPN, Regio Drenthe 
gehouden op 28 maart 2018 te Grolloo 

Aanwezig: 71 leden 
Met kennisgeving afwezig: 6 leden 

1.  Opening door de voorzitter 
De voorzitter, de heer Oldenziel opent de vergadering, zijn debuut als voorzitter. Het is een 
week met veel KWPN activiteiten; afgelopen zaterdag bij de afdeling Zuidenveld de clinic 
met Daan Nanning, Marcel de Boer, Lennard de Boer en Klaas Iwema. Maandagavond de 
fokkerij-avond in de afdeling Oostermoer-Noordenveld en tot slot vanavond de 
ledenvergadering. Aan allen een hartelijk welkom, in het bijzonder de panelleden Henk 
Frederiks en Trea Mulder-Dolsma en regio-inspecteurs Arnold Kootstra en Floor Dröge. 

2. Notulen van de najaarsledenvergadering d.d. 30 november 2017 
In de najaarsvergadering is gesproken over de veulenkeuring in Rolde en de problemen die 
er waren met de grasbodem. Toen is ook al het terrein in Eext genoemd. De voorzitter deelt 
mede dat de veulenkeuring op 14 juli zal plaatsvinden op de zandbodem in Eext. Verder zijn 
er geen op- of aanmerkingen, de notulen worden onder dankzegging goedgekeurd. 

3. Ingekomen stukken/mededelingen 
De komende tijd staan er allerlei activiteiten gepland, o.a.  
- 31 maart a.s. is de selectiewedstrijd ONNK in Bronneger. 
- Dinsdag 3 april gaat de De Boer Horsetrucks springpaarden opleiding weer van start. 
Aansluitend, dit jaar voor het eerst, in mei de opleiding voor jonge dressuurpaarden. Ook 
deze wordt gesponsord door De Boer Horsetrucks.  
- Een huishoudelijke mededeling; koffie/thee  en een consumptie worden door de regio 
aangeboden. 
 
4. Jaarverslag 2017 
Er zijn geen op- of aanmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

5. Financieel verslag 2017 
Bestuurlijk penningmeester mw Muggen geeft een toelichting op de cijfers. Er zijn geen 
opvallende uitgaven of inkomsten. De stamboekkeuring en veulenkeuringen hebben door 
goede deelname en (bij de veulenkeuringen tevens) sponsoring een positief saldo. De 
centrale keuring is in onze regio hét evenement. Uit de balans blijkt dat de regio en 
afdelingen financieel gezond zijn. 
Vanuit de vergadering wordt gevraagd naar de begroting voor de veulenkeuring in Eext. Er is 
veel meer begroot voor het geluid. Mw. Muggen antwoordt dat dit eigenlijk een verzamelpost 
is van kosten voor het nieuwe terrein. 
Opgemerkt wordt dat de standhuur voor CH de Wolden erg hoog is, is deze stand 
noodzakelijk. Mw. Muggen antwoordt dat het huren van de stand hoort bij het pakket 
horende bij het gebruik van de terreinen CH de Wolden. Daarnaast geeft het ook exposure 
aan het KWPN in de regio.  

6. Verslag kascommissie bestaande uit mw. M. Roelandschap en dhr. H. Jeuring. 
Namens de kascommissie doet mw. Roelandschap verslag. Steekproefsgewijs zijn de 
boeken gecontroleerd en is in orde bevonden. Zij stelt voor de penningmeester decharge te 
verlenen. De vergadering gaat hiermee akkoord. 

7. Benoeming reservelid kascommissie 
Aftredend is mw. Roelandschap. De kascommissie wordt volgend jaar gevormd door de heer 
Jeuring en de heer Zagers. Benoemt tot reserve lid wordt mw. Elzinga.  
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8. Mededelingen inspectie door de heer Klaas Iwema 
De heer Iwema heeft 1,5 jaar geleden aangegeven zijn werkzaamheden te willen afbouwen. 
Hij zal worden opgevolgd door de heer Arnold Kootstra (springen) en Floor Droge (dressuur). 
Dit jaar zullen zij bij de keuringen aanwezig zijn. Daarnaast worden thuisbezoeken bij de 
fokkers gepland.  
 
9. Mededelingen van de ledenraad 
De heer Naberink laat weten dat de ledenraad dit jaar nog geen vergadering heeft gehad, 
deze staat gepland voor begin mei. De laatste vergadering in december stond in teken van 
de benoeming van de nieuwe voorzitter. 

10. Mededelingen van de fokkerijraad 
Mw. Kok bespreekt de nieuwste richtlijnen en besluiten. Zo zullen de veulens tijdens de 
veulenkeuring vanaf dit jaar op kwaliteitsvolgorde worden geplaatst zonder toekenning van 
een 1e of 2e premie. Dit voorkomt het stigma van een 2e premie. 
Bij de fokwaarde  wordt gekeken hoe deze voor merries met weinig veulens kan worden 
gecorrigeerd. Hierbij krijgt het KWPN ondersteuning van de universiteit van Wageningen. 
Een ander punt van aandacht in de fokkerijraad is het beoordelen van het karakter. Hoe kan 
dit goed worden beoordeeld en benoemd. Bijvoorbeeld van een aantal toppaarden is bekend 
dat zij niet door iedereen gereden kunnen worden. Is dit een lastig karakter of top talent.  
Gezocht wordt naar een methode van observeren en registreren en dus geen test. 
 
De heer van Eck vraagt of de eptm- en IBOP-test meetelt bij de fokwaarde.  Mw. Kok 
antwoordt dat deze worden meegenomen. 

De heer Werners merkt op dat gezondheid een onderdeel is van het fokdoel van het KWPN. 
Nu worden hengsten toegelaten zonder test, daarnaast worden de regels voor register A 
merries versoepeld. Naar zijn mening worden er teveel concessies gedaan aan de 
gezondheid. Hij vindt dit geen goede ontwikkeling. 
Mw. Kok antwoordt dat het hengsten betreft die in de top 10 van de WBFSH ranking staan, 
deze klassering wordt gezien als een bewijs van goede gezondheid. De versoepeling is in de 
najaarsledenvergaderingen besproken en vervolgens goedgekeurd. 

11. Informatie vanuit JongKWPN  
Mw. Schaaphok geeft een korte toelichting op de activiteiten van jongKWPN. Voor 13 april 
staat een stallenbezoek gepland, op 25 mei een jongkwpn stamboekkeuring. 
 
12. Rondvraag  
De voorzitter stelt voor om voor de stamboekkeuring te kijken naar een ander dagdeel. Nu is 
het overdag, maar gedacht wordt (een gedeelte van) de keuring naar de avond te 
verplaatsen. De vergadering is positief. Het bestuur gaat kijken wat er mogelijk is en of het 
dit jaar nog kan worden doorgevoerd. 

De heer Stel vraagt naar de berichtgeving omtrent de springpaarden. Zij hoeven niet meer 
naar de centrale keuring? 
De voorzitter antwoordt dat deze berichtgeving onjuist was en gerectificeerd is. 

De heer Jeuring heeft al vaker een opmerking gemaakt over het programmaboekje tijdens de 
hengstencompetitie in Zuidbroek. Helaas was het dit jaar weer in te kleine, onleesbare, 
letters gedrukt.  
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Helaas hebben wij hier geen invloed op. De organisatie van het concours Zuidbroek verzorgt 
dit programma. De startlijsten staan ook op de KWPN website vermeld. 
 

14. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter, de heer Oldenziel, de vergadering. 

Na een korte pauze stellen de heer Kootstra en mw. Droge zich aan de leden voor.  
De heer Kootstra is ook regio-inspecteur springen voor de regio’s Limburg, Noord-Brabant 
en Gelderland.  
Mw. Droge is sinds kort in dienst bij het KWPN, naast regio Drenthe is zij ook inspecteur voor 
België.  

Vervolgens wordt onder leiding van de heer Iwema aan het forum een aantal stellingen 
voorgelegd en wordt er uitgebreid gesproken over het fokken van een top dressuur- en 
springpaard. 


